



INFORMATION BULLETIN #2/ BULLETIN D'INFORMATION N° 2

Bell Craft and Services Members

Membres techniciens et employés auxiliaires chez Bell

Sisters, Brothers, and Comrades,

We are pleased to provide you with an important update regarding the ongoing negotiations with Bell Canada, which commenced on your behalf this week. On Monday, September 9th, we engaged in a productive exchange of proposals, followed by in-depth discussions focused on your non-monetary proposals and concerns.

We are also pleased to announce that we have successfully formalized an agreement regarding the maintenance of activities. This Memorandum of Agreement (MOA) was signed prior to our exchange of proposals, reinforcing our commitment to a structured and collaborative negotiation process.

Furthermore, we have established a clear timeline for the return of Temporary Managers to their regular job functions. This transition is scheduled for November 1st, 2024, ensuring a smooth process moving forward.

Lastly, please disregard any rumors or external speculation regarding these negotiations. The committee is solely responsible for the bargaining process and will provide you with accurate information. Thank you for your understanding.

We remain dedicated to keeping you informed as we progress through these negotiations. Your patience and support during this time are greatly appreciated.

In Solidarity,

Your Bargaining Committee

**Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless
Clayton Nunn, National representative**

**Alain Sevigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais
Jean-Stéphane Mayer, National representative**

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Nous sommes heureux de vous fournir une mise à jour importante concernant les négociations en cours avec Bell Canada, qui ont débuté en votre nom cette semaine. Lundi le 9 septembre dernier, nous avons engagé un échange productif de propositions, suivi de discussions approfondies axées sur vos propositions et préoccupations non monétaires.

Nous sommes également ravis d'annoncer que nous avons réussi à formaliser un accord concernant le maintien des activités. Ce Protocole d'Accord a été signé avant notre échange de propositions, renforçant notre engagement envers un processus de négociation structuré et collaboratif.

De plus, nous avons établi un calendrier clair pour le retour des directeur temporaires à leurs fonctions régulières. Cette transition est prévue pour le 1er novembre 2024, garantissant un processus fluide à l'avenir.

En terminant, veuillez ignorer toute source, rumeur ou spéculation externe concernant ces négociations. Le comité élu est le seul responsable du processus de négociation et vous fournira les mise-à-jour et des informations officielles uniquement via nos bulletins Info-négo.

Nous restons déterminés à vous tenir informés alors que nous avançons dans ces négociations. Votre patience et votre soutien pendant cette période sont grandement appréciés.

Solidarité,

Paul Couvion
Marshall Saar
Steve Wanless
Clayton Nunn, Représentant national

Alain Sevigny
Philippe Charron
Mathieu Bourbonnais
Jean-Stéphane Mayer, Représentant national